

Date : May 7, 2020

التاريخ : 7 مايو 2020م.

Subject : Decision of the Board of Directors to approve the Financial Results for Quarter 1 of year 2020

الموضوع : قرار مجلس الإدارة باعتماد النتائج المالية للربع الأول لعام 2020م.

The Board of Directors of A'Saffa Foods SAOG, have approved the financial results for Quarter-1 ended 31 March 2020 by circulation on May 7, 2020.

قرر أعضاء مجلس الإدارة اعتماد النتائج المالية غير المدققة في الفترة المنتهية في 31 مارس 2020م. وذلك من خلال قرار مجلس إدارة بالتمرير بتاريخ 7 مايو 2020م.

Performance Review

عرض الأداء

Sales for the quarter ended 31st March 2020 was RO.8,097,959/- as compared to RO.7,912,090/- during the same period of 2019. Net Profit (consolidated) of RO.461,312/- has been achieved during Quarter-1 of year 2020 as compared to Net Profit of RO.604,883/- for the same period of last year.

بلغت المبيعات في الفترة المنتهية 31 مارس 2020م، مبلغ وقدره -/8,097,959 ريال عماني مقارنة بمبلغ وقدره -/7,912,090 ريال عماني من نفس الفترة من عام 2019م، بلغ صافي الربح (الموحد) خلال الربع الأول من عام 2020م، مبلغا وقدره -/461,312 ريال عماني مقارنة بمبلغ وقدره -/604,883 ريال عماني لنفس الفترة العام الماضي.

Kind Regards,

هذا وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،



Muhammad Rafique Chaudhry
Chief Financial Officer

محمد رفيق شودري

رئيس الشؤون المالية

